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Zátopkova 100/2 
169 00 Praha 6 – Břevnov 

IČO 70939055. Česká kuželkářská asociace je zapsána ve spolkovém rejstříku vedeném Městským soudem v Praze, oddíl L, vložka 39728. 

Z  Á  P  I  S  
ze zasedání Valné hromady ČKA, 
konané dne 21. 6. 2025 v Praze 

Program 
1. Zahájení 

2. Volba mandátové, návrhové a volební komise 

3. Zpráva o činnosti ČKA 

4. Zpráva o hospodaření ČKA 

5. Projednání a schválení Jednacího a Volebního řádu VH ČKA 

6. Volba prezidenta ČKA 

7. Volba viceprezidenta ČKA 

8. Různé, diskuze 

9. Závěr 
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1. Zahájení 
Prezident ČKA Jiří Jančálek ve 14:30 hod. zahájil jednání VH ČKA a přivítal účastníky. V souladu 
s Jednacím řádem VH ČKA se prezident ČKA ujal řízení VH ČKA. Zapisovatelkou byla VV ČKA 
v řádném termínu zvolena Jana Holubová. 

V úvodu delegáti jednomyslně schválili program VH, který předložil VV ČKA na pozvánce 
k zasedání VH ČKA.  

Poté prezident požádal všechny přítomné o minutu ticha k uctění památky zesnulých. 

2. Kontrola zápisu a plnění úkolů 
Volby členů komisí probíhaly aklamací, hlasování o volbě členů komisí en bloc bylo přijato 
jednomyslně. 

Mandátová komise 

Schválena ve složení: Tobolová Michaela, Šindelář Petr, Hendl Oldřich. 
Komise zvolila svého předsedu, jímž se stal Šindelář Petr. 

Návrhová komise 

Schválena ve složení: Miláček Jiří, Kohlíček Pavel, Kotalová Eva. 
Komise zvolila svého předsedu, jímž se stal Kohlíček Pavel. 

Volební komise 

Schválena ve složení: Vacková Šárka, Vojtek Gustav, Šultysová Zdeňka, Bláha Jiří, Truksa 
Michal.  
Komise zvolila svého předsedu, jímž se stal Vojtek Gustav. 

Po krátké přestávce následovala zpráva Mandátové komise. Předseda MK konstatoval, že 
celkem je přítomno 36 delegátů s hlasem rozhodujícím, což činí 86 % všech pozvaných 
delegátů. Valná hromada ČKA tak byla usnášeníschopná. 

3. Zpráva o činnosti ČKA 
Zpráva o činnosti ČKA za uplynulé volební období byla zveřejněna na webových stránkách ČKA. 
Ústně ji doplnil Jiří Jančálek, prezident ČKA. 

Sportovní prostředí 

Od NSA jsme očekávali více empatie. Ale realitou je, že se jedná to úřad. 

V případě úspěšnosti sportu se počítají se medaile z OH, SH, MS (v olympijských disciplínách) 
– díky bowlingu a stříbrné medaili ze SH 2022 plníme kritérium úspěšnosti. Na medaile z MS 
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jsme patřičně hrdí, ale nemají prakticky žádný vliv na hodnocení naší úspěšnosti pro stanovení 
dotací od NSA. 

V případě zájmu médií a sponzoringu se ukazuje, že větší šance je na regionální úrovni. Na 
celostátní je minimální. 

Elektronizace na vzestupu  

Daří se zjednodušení komunikace mezi sekretariátem a kluby/členy. Online zasedání snižuje 
náklady a šetří čas, ale vytrácí se osobní kontakt. 

Také NBC přichází s řadou zajímavých změn → příklady k následování. 

Domácí scéna 

Členská základna klesá (všeobecný trend). Na podzim 2024 vznikla na žádost NSA statistika 
počtu startů našich členů. Přibližně čtvrtina členů neplní podmínku 6 startů. Oproti tomu jedna 
dorostenka měla 50 startů. 

Dokončení metodiky tréninku by mělo být prioritou. Poté je třeba znovu otevřít otázku TCM. 

Z nařízení NSA došlo ke změně v organizaci výběru členských příspěvků: 200 Kč je minimum. 
Členské příspěvky tvoří podstatnou část vlastních zdrojů. Především se používají na organizaci 
soutěží včetně výsledkového servisu a zpravodajství = služba kuželkářské veřejnosti. Použití 
na odměny za umístění na MS/ME může být vnímáno jako nepatřičné – přitom dotace na 
reprezentaci ±600 tisíc nepokryje náklady na ubytování a startovné (a k tomu je třeba připočíst 
další položky: cestovné, sportovní vybavení…). 

ČKA i KKS neustále řeší otázku struktury/podmínek soutěží. Je třeba pečlivě vážit záměr na 
zvýšení sportovní úrovně s potřebami členské základny. 

Mezinárodní scéna 

MS/ME – přibývají termíny, rostou náklady → před námi je rozhodnutí, kterých se účastnit a za 
jakých podmínek. 

Zaznamenali jsme úspěchy na poli sportovní diplomacie: Petr Vaňura je prezidentem WNBA 
a Tomáš Valík viceprezidentem WNBA → gratulace ke zvolení. Pro nové volební období 
ztrácíme zastoupení v NBC. 

Předání vyznamenání 

Síň slávy ČKA 
Eva Wendl (ocenění bude předáno vhodným způsobem) 

Zlatá plaketa Za Zásluhy 
Josef Doležal, Svatopluk Hopjan (oba ze zdravotních důvodů omluveni) 

Stříbrná plaketa Za Zásluhy 
Oldřich Hendl, Ivan Říha 

Bronzová plaketa Za Zásluhy 
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Ladislav Hetcl, Štěpán Koblížek, Eva Kotalová, Gustav Vojtek, Václav Zajíc, Michaela Tobolová  

Vyznamenání nepřítomným oceněným budou předána prostřednictvím zástupců krajských 
svazů. 

Na závěr prezident poděkoval kolegům z VV za jejich práci v uplynulém volebním období a 
projevil přání zvýšit zájem lidí o kuželky a přivést je zpět na kuželny. 

Poté viceprezident ČKA, Vladimír Sedláček, podal Valné hromadě ČKA návrh VV ČKA, aby 
Jiřímu Jančálkovi udělila titul „Čestný prezident ČKA“. Tento návrh byl jednomyslně přijat. 

Členové sekretariátu poděkovali Jiřími Jančálkovi za jeho více než 40letou práci pro kuželky a 
za skvělou spolupráci. 

4. Zpráva o hospodaření ČKA 
Zpráva o hospodaření (včetně příloh) je součástí písemné Zprávy o činnosti. Ústně ji doplnila 
Blanka Mašková, předsedkyně EK ČKA. 

5. Projednání a schválení Jednacího a Volebního řádu VH ČKA 
VV ČKA nepředložil žádný návrh na úpravu stávajících řádů. 

6. Volba prezidenta ČKA 
Vlastní průběh voleb řídil předseda volební komise Gustav Vojtek. Oznámil, že v řádném 
termínu byla přijata jedna přihláška kandidáta na prezidenta ČKA. 

Volby proběhly v souladu s volebním řádem jako tajné. Volební komise vydala hlasovací lístky, 
delegáti je po příslušné úpravě vhodili do zapečetěné urny a členové volební komise je poté 
spočítali. 

Po sečtení hlasů vyhlásil předseda volební komise výsledky. 

Kandidát Petr Vaňura obdržel 35 hlasů z 36 možných (97 %) a byl zvolen novým prezidentem 
ČKA na volební období 2025–2029. 

Zvolený prezident poděkoval za projevenou důvěru. 

Průběh volby je zaznamenán v zápisu volební komise, který je samostatnou přílohou tohoto 
zápisu. 

7. Volba viceprezidenta ČKA 
Vlastní průběh voleb řídil předseda volební komise Gustav Vojtek. Oznámil, že v řádném 
termínu byla přijata jedna přihláška kandidáta na viceprezidenta ČKA. 
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Volby proběhly v souladu s volebním řádem jako tajné. Volební komise vydala hlasovací lístky, 
delegáti je po příslušné úpravě vhodili do zapečetěné urny a členové volební komise je poté 
spočítali. 

Po sečtení hlasů vyhlásil předseda volební komise výsledky. 

Kandidátka Naděžda Dobešová obdržela 34 hlasů z 36 možných (94 %) a byla zvolena 
viceprezidentkou ČKA na volební období 2025–2029. 

Zvolená viceprezidentka poděkovala za projevenou důvěru. 

Průběh volby je zaznamenán v zápisu volební komise, který je samostatnou přílohou tohoto 
zápisu. 

8. Různé, diskuze 
Předsedající Jiří Jančálek přijal dvě písemné přihlášky do diskuze. 

Zdeněk Jaroš 

Zdeněk Jaroš upozornil na nedostatek lidí, kteří se starají o mládež. Dále zkritizoval bodový 
systém v pohárech mládeže. 

Informoval o ustavení Asociace trenérů mládeže (zastoupení v 11 krajích). Za tuto asociaci 
přednesl následující návrhy: 
• návrh navrácení původního bodového hodnocení pohárů mládeží; 
• návrh na navrácení počtu turnajů PMN na 6; 
• zavedení disciplíny 120 hs na MČ v žákovských kategoriích; 
• umožnit start v PMN od věku 9 let (mimo soutěž); 
• umožnit hráčům od věku 14 let start v soutěžích dospělých. 

Petr Vaňura vyzval ke jmenování zástupce asociace, který povede diskuzi s novým VV ČKA. 

Karel Bok 

Karel Bok se dotazoval na vývoj webových stránek a programu na vyhodnocování výsledků. 
Současně projevil stížnost na současný výsledkový servis. 

Jiří Jančálek uvedl, že VV ČKA schválil návrh smlouvy nového systému. Nyní je však nutné se 
dohodnout, zda bude smlouva podepsána končícím nebo nastávajícím vedením ČKA. 

9. Závěr 
Předseda návrhové komise Pavel Kohlíček předložil návrh usnesení, o kterém bylo hlasováno 
en bloc. Usnesení bylo přijato jednomyslně. Text usnesení je v příloze zápisu. 

Na závěr jednání Jiří Jančálek poděkoval všem za účast a za práci v průběhu volebního období. 

Jednání Valné hromady ČKA bylo ukončeno v 16:15 hod. 



 

Zápis ze zasedání VH ČKA, konané dne 21. 6. 2025 6 / 7 
 

ČESKÁ KUŽELKÁŘSKÁ ASOCIACE 

Zapsala:     Jana Holubová  
Předseda návrhové komise: Pavel Kohlíček 
Ověřil:     Jiří Jančálek 

Přílohy: 
Zápis Volební komise VH ČKA 
Zápis Mandátové komise VH ČKA 
Usnesení VH ČKA 
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Usnesení Valné hromady ČKA 
konané dne 21. 6. 2025 v Praze 

 
 

1. Valná hromada ČKA bere na vědomí: 

a) Zprávu o činnosti ČKA 

b) Volbu mandátové, volební a návrhové komise ČKA 

c) Zprávu a požadavky založené Asociace trenérů mládeže 

d) Informaci o stavu příprav nového webu a systému na zpracování výsledků 

 

2. Valná hromada ČKA schvaluje: 

a) Program jednání Valné hromady ČKA 

b) Zprávu o hospodaření ČKA  

c) Udělení titulu „Čestný prezident ČKA“ panu Jiřímu Jančálkovi 

 

3. Valná hromada ČKA zvolila: 

d) Petra Vaňuru prezidentem ČKA (datum narození: 1.10.1957) 

e) Naděždu Dobešovou viceprezidentkou ČKA (datum narození: 26.10.1964) 

 

 
Praha 21. 6. 2025 
 
Návrhová komise zvolená VH ČKA 

Předseda:  Pavel Kohlíček  

Členové: Eva Kotalová 

  Jiří Miláček 
 

Ověřil:  Tomáš Valík 
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